
  

O wizycie kandydata na Prezydenta 
[| Janusza Korwina - Mikke 

czyt. na str. 4 

Festyn na ludowo w opisie i fotore- 
[| portażu 

czyt. na str.5 

Z cyklu, prezentujemy rumskie 
przedsiębiorstwa, tym razem mowa o 
Przedsiębiorstwie Produkcyjnym „Nord 
- Plast” 

czytaj na str. 6 
  

Nasi do Szwecji 

Dzisiaj wyjeżdża nasza delegacja do 

Hultsfred na organizowane tamże Dni 

Rumi. Za tydzień relacja z tej wizyty. 

  b 
RUMIA 11 maja, 1995 
  

NR 18 (125) ROK VI cena 50 gr (5000 zł)       
  

Uroczysta sesja Rady Miejskiej | Ludzie nam pomogą | >< 

| 

- twierdzi Krzysztof Kostecki 

  

9 

  

W ostatnich dniach kwietnia w Spółdzielni Mieszkaniowej „Janowo 

odbywały się Zebrania Grupy Członków. Takich spotkań było trzy. Każde 

z nich miało ostry przebieg. M.in. na trzech z nich nie przyjęto sprawozda- 

nia rady nadzorczej, a na dwóch nie przyjęto sprawozdania zarządu 

spółdzielni. Innym tematem spotkań było omówienie nowego statutu spół- 

Staje się w naszym mieście trady- 

cją odbywanie uroczystych sesji Rady 

Miejskiej w Święto 3-Maja. Na zeszło- 

rocznej sesji, po raz pierwszy, WręczO- 

no medale „Za zasługi dla miasta Ru- 

mi”, które otrzymali: Zgromadzenie 

Salezjańskie, Leon Bieszke i Daniel 

MEBLE 
OGRODOWE 
Bezpośredni importer 

| Sprzęt ogrodowy — 

KOSIARKI 

DRABIN Y 
Sprzęt turystyczny 

ROWERY 
GÓRSKIE 

NAMIOTY 

Dekoracje wielkanocne 

KONTRAST 
Rumta,ul. Sobieskiego 62 

tel./fax 710-510 
FIURT - DETAL 

   
"Laureat medalu Ludwik Bach (w środku) oraz przewodniczący RM Jan No- 

wicki (z lewej) i burmistrz Jan Klawiter. fot. Bożena Zybała 

Ptach. W tym roku, niejako głównym 

punktem sesji było wręczenie tegoż 

medalu Ludwikowi Bachowi. Stosow- 

na uchwała Rady w tej sprawie była 

podjęta przed pół rokiem na wniosek 

dziewięciu radnych.   c.d. na str. 4 

PPPHWD. 
Rumia 

ul. Dąbrowskiego 
(dawny pawilon) 

czynne: 
pon.-piąt.9.30-18.00 
sobota 9.00-14.00 

  

dzielni. 

O problemach przed zbliżającym się 
ZPCz postanowiłem porozmawiać z Ra- 
dą Osiedla jednostki „D”. W rozmowie 
ze mną uczestniczyli: Edward Lipowski 
- przewodniczący RO, Marian Wąsik - 
z-ca, Krzysztof Kostecki - sprawy eko- 
nomiczne RO, Józef Karościk - członek 
RO. 

Moirozmówcy mają pretensje do władz 
spółdzielni o nowy statut. Pan Krzysztof 

Kostecki określa go mianem „bolszewi- 
cki”. Zbyt dużo w nim uprawnień dla Za- 

rządu. Rada Osiedla się temu nie dziwi, 

gdyż w 10-osobowej komisji przygotowu- 
jącej statut większość stanowili przedsta- 
wiciele Zarządu i Rady Nadzorczej. Boją 

się, że może powtórzyć się sytuacja sprzed 
pół roku, gdzie prezes Biernacik, mimo 

zebrania 248 podpisów (2 razy więcej niż 

wymagana ilość), nie zwołał Zebrania Gru- 

py Członków. 
Rada Osiedla jednostki „D” jako cel 

stawia sobie następujące sprawy: 
- demokratyzacja w spółdzielni, 

  

- sprzedanie zbędnego majątku, 
- doprowadzenie wszystkich mieszkań 

do 100-procentowej używalności, 

- podział spółdzielni na mniejsze jedno- 

stki. 
Zdaniem moich rozmówców doprowa- 

dzi to do znaczących oszczędności, a ich 
zdaniem SM „Janowo” jest najdroższą 

spółdzielnią w okolicy. 
Wszystkie problemy mają nadzieję za- 

łatwić 15 maja podczas ZPCz, które odbę- 

dzie się w DK „Janowo” o godz. 17.30. 

(a) 

Apel Rady Osiedla Jednostki „D”: 

Do wszystkich Przedstawicieli ZPCz 

Jednostki „„D” 
Rada Osiedla Jednostki „D” przypomi- 

na, że w dniu 15 maja br. odbędzie się 

zebranie przedstawicieli członków naszej 

spółdzielni, gdzie Pan/Pani jestnaszym de- 

legatem. 

cd. na str. 4 

 



  

Nagły zgon 

8 maja komisariat policji w Rumi 
został poinformowany o leżących w szo- 
pach przy ul.Debogórskiej zwłokach 
mężczyzny. Po przyjeździe patrolu oka- 
zało się, że jest to mieszkaniec Rumi, 
który zmarł najprawdopodobniej na za- 
wał serca. 

Odzyskano samochód 

7 maja skradziono forda transita na- 
leżącego do obywatela Niemiec. Szybka 
akcja policji umożliwiła odzyskanie sa- 
mochodu jeszcze tego samego dnia. Zna- 
leziono go na Pustkach Cisowskich. 

SLO w komplecie 
W dniach 29 kwietnia i 1 maja odby- 

ły się egzaminy wstępne do Salezjań- 
skiego Liceum Ogólnokształcącego w 
Rumi. O przyjęcie do szkoły ubiegało się 
104 uczniów. Większość zdających po- 
chodziła z rumskich szkół podstawo- 
wych. Byli także uczniowie z Wejhero- 
wa, Pucka, Władysławowa, Redy, Żeli- 

strzewa, Karwi, Gdyni, Rzucewa. 

Przyjętych zostało do szkoły 42 ucz- 
niów, 44 nie zdało egzaminów wstę- 
pnych (z matematyki - 41, z języka pol- 
skiego -23). 

Egzaminy te stworzyłykomplet czte- 
rech poziomów klas licealnych. Odtąd 
szkoła liczy około 160 uczniów. 

W przyszłym roku SLO przejdzie 
doświadczenie jeszcze jednego egzami- 
nu - pierwszej matury. 

: jotka 
P.S.: Dla ciekawości podajemy te- 

maty prac pisemnych drugiej części eg- 
zaminu z języka polskiego: 

1. Moja rodzinka na fotografii. Opisz 
postacie, uzasadniając ich miejsca, pozy 
i rekwizyty. 

2. Jeden dzień z życia ulicy przy któ- 
rej mieszkam. 

3. Fantastyka, historia, podróże lub... 
Na wybranych przykładach zaprezentuj 
swój ulubiony typ powieści. 

Ą oto treść jednego z zadań z mate- 
matyki: 

„Odległość z miasta A do miasta B 
Adam przebywa w ciągu 4 godzin a Ma- 
rek w ciągu 3 godzin. Adam wyruszył z 
miasta A do B o pół godziny wcześniej. 
Zaile godzin Marek dogoni Adama i jaka 
część drogi zostanie im jeszcze do prze- 
bycia”. 

Spotkania AA 
Jeżeli masz ok potrzebujesz 

pomocy - przyjdź! 
Spotkania grupy AA w każdy czwar- 

tek o godz. 17.30 w Klubie Abstynenta 
przy ul.Mickiewicza 19, w środy 1 piątki 
w godz. 12.00-18.00 można porozma- 
wiać z konsultantem - terapeutą. 

Kaszubszczyzna w szkole 

Zapraszamy wszystkich chętnych 
dn. 17 maja o godz. 16.30 do LO w Rumi 
ul.Starowiejska, na wykład dr. hab. 
T.Linknera na temat „Zścó Przegodć Re- 
musa” Aleksandra Majkowskiego. 

Goniec Rumski 

Dnia 26 kwietnia w MDK Rumia 
odbyło się spotkanie organizatorów oraz 
jury z instruktorami zespołów teatral- 
nych. W spontanicznym bądź co bądź 
zebraniu udział wzięło prawie 90% 
przedstawicieli różnego rodzaju sekcji 
(kółek) teatralnych. Celem było dosko- 
nalenie instruktorów oraz omówienie 
problematyki związanej z tą pracą, wy- 
miana poglądów, doświadczeń.    

  

    Na początku spotkania pam Józefina 
Sławucka omówiła wszelkie kwestie do- 
tyczące spraw organizacyjnych oraz 
form scenicznych. Uczestnicy przedsta- 
wili swój osobisty punkt widzenia istnie- 
jących poszczególnych grup teatralnych, 

W pięćdziesiątą rocznicę zakończe- 
nia wojny w kościele NMP Wspomoże- 
nia Wiernych ks. Marek Barański odpra- 
wił uroczystą mszę świętą w intencji Po- 
laków poległych na wszystkich frontach 
II Wojny Swiatowej w obronie i podczas 
wyzwolenia Ojczyzny. Licznie stawili 
się mieszkańcy Rumi, przybyły też po- 
czty sztandarowe rumskich szkółi wszy- 
stkich organizacji społeczno - politycz- 
nych z naszego miasta. 

Podczas mszy odbyło się uroczyste 
poświęcenie nowego sztandaru przezna- 
czonego dla rumskiego oddziału Związ- 
ku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 
Politycznych. Przedstawicielom komba- 
tantów sztandar wręczyli: burmistrz Jan 
Klawiter, przewodniczący Rady Miej- 
skiej Jan Nowicki i przedstawiciel władz 
krajowych Związku Jan Moszko. Po za- 

  

„My i teatr” - podsumowanie 
których byli przedstawicielami. Wszy- 
scy doszli do wniosku, iż forma kontaktu 
z młodzieżą poprzez sztukę teatru jest 
ogromna. Działa pouczająco, wychowu- 
je oraz upiększa maniery. Człowiek an- 
gażując się w teatr ulepsza swoją osobo- 
wość, poprawniej się wypowiada, ćwi- 
czydykcję, rozwija się duchowo. Nieste-| 
ty, trudno jest mówić o perfekcji w wa- 
runkach istniejących (szkolnych). Bra- 

  

  

  

kuje w Rumi, Wejherowie oraz w okoli- 
cach jednego teatru z prawdziwego zda- 
rzenia, a chętnych do tworzenia jest wie- 
lu. Brakuje funduszy oraz inicjatywy ze 
strony UM. ; 

Bożena Zybała 

  

Uroczystości 8 maja 
kończeniu ceremonii prezes oddziału 
rumskiego Edmund Głodkowski zapro- 
sił mieszkańców do kaplicy, w której 
dokonano tradycyjnego wbijania 
gwoździ w deskę, stanowiącego sympa- 
tyczną formę zbierania datków na rzecz 
organizacji. 

Po mszy w Urzędzie Miasta bur- 
mistrz Jan Klawiter w imieniu Prezyden- 
ta RP wręczył Krzyże Oświęcimskie pa- 
ni Wandzie Loper i Stefanii Lesner. Od- 
znaczenie miała także otrzymać pani Li- 
dia Bryłowska, jednakże nie przybyła na 
uroczystość. 

A na zakończenie zgromadzonych w 

Urzędzie kombatantów ugoszczono cia- 

stem i herbatą. 

(Sku.) 
  

przy ul.Ceynowy. 

niedziele). 

gospodarczej. 

przedłożyć analizę ich składu. 

wany przez PUK w Rumi.     
Ogłoszenie 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji spółka z o.o. w Gdyni infor- 
muje wszystkich zainteresowanych, iż z dniem 1 czerwca 1995 roku zostaje 

zlikwidowany punkt zlewny nieczystości płynnych, znajdujących się w Rumi, 

Od dnia 15 maja 1995 roku zosta je uruchomiony odpłatny punkt zlewny, znajdu jący 

się na terenie przepompowni ścieków w Rumi, przy ul.Różanej. 

Punkt zlewny czynny będzie w godzinach: od 7.30 do 18.30 (również w soboty i 

Talony uprawniające do zrzutu nieczystości płynnych w nowo powstałym punkcie 

zlewnym będą do nabycia w Dziale Zbytu Oddziału Przedsiębiorstwa Wodociągów i 

Kanalizacji w Rumi, przy ul.Dąbrowskiego 58, w dniach: od poniedziałku do piątku, w 

godzinach 8.00-13.00. Sprzedaż talonów rozpocznie się od dnia 15 maja 1995 r. 

Przy zakupie talonów należy przedstawićdokumentpotwierdzającyposiadanie wozu 

asenizacyjnego o danej pojemności oraz potwierdzenie wpisu do rejestru działalności 

Zabrania się przywożenia do punktu zlewnego ścieków niewiadomego pochodzenia, 

natomiast przy wprowadzaniu ścieków pochodzących z jednostek produkcyjnych należy 

Punkt zlewny w Redzie, przy ul.Kolejowej czasowo będzie prowadzony i eksploato- 

Dyrektor d/s Techniczno-Eksploatacyjnych 

mgr inż. Ryszard Seredyn 

"|do KR 

Ntpao 272 mieszkańców, 
1u     
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Straż Miejska 

w działaniu 

Patrolowanie podczas festynu 
Dnia 03.05.1995 r. funkcjonariusze 

Straży Miejskiej wspólnie z policjantami 
Komendy Rejonowej Policji w Rumi, 
zabezpieczali przebieg festynu rekre- 
acyjno-sportowego zorganizowanego Z 
okazji obchodów 204 rocznicy uchwale- 
nia Konstytucji 3-go Maja. 

Nie odnotowano żadnych przypad- 
ków zakłócenia festynowych imprez. 

Kradzież cegieł 

W nocy z 5 na 6 maja br. o godz. 
23.40 straŹnicy miejscy i rumscy poli- 

i | cjanci zatrzymali sprawców kradzieży 
cegieł z prywatnego placu budowy. 

Amatorami cudzej własności okaza- 
ły się 4 osoby (jedna kobieta i_ trzech 
p LK które zostały przewiezione 

w Rumi, gdzie są prowadzone 
dalsze czynności w tej sprawie. 

Podziękowanie 
Rada Rodziców przy Szkole Podsta- 

wowej Nr 6 w Rumi składa serdeczne 
A p. mgr inż. architekt Bar- 
arze Wielembork za wykonanie proje- 

ktu modernizacji boiska szkolnego oraz 
osobisty organizacyjny wkład w plano- 
wanym przedsięwzięciu. 

Ponadto składamy serdeczne podzięko- 
wania p.Ryszardowi Łuczakowi właścicie- 
lowi firmy „Telemonter” w Rumi za czę- 
ściowe sponsorowanie naszego przedsię- 
wzięcia. 

Jednocześnie informujemy mieszkań- 
ców naszego miasta, że 20.05 br od godz. 
10.00 przy SP 6 w Rumi odbędzie się festyn 
z bogatym programem imprez sportowych 
i kulturalnych oraz bufetem, którego do- 
chód przeznaczymy na modernizację boi- 
ska szkolnego. 

Serdecznie zapraszamy zainteresowa- 
nych. 

Przewodniczący Rady Rodziców 

mgr Marek Żukowski 

Podziękowanie 
Zarząd Miasta Rumi serdecznie dziękuję 

wszystkim osobom, które odpowiedziały na 
naszą akcję zbierania mebli i zaoferowały 
pomoc dla mieszkańców zniszczonego wie- 
żowca. Dziękujemy także osobom pomaga- 

jącym przy zbiórce darów. Informujemy, że 
lista zebranych przedmiotów została już prze- 
kazana mieszkańcom zniszczonego wieżow- 
ca. Przedmioty, które nie zostaną przez nich 
przyjęte będą przekazane (za pośrednictwem 

MOPS-u) osobom ubogim i potrzebującym z 
terenu naszego miasta. 

Z-ca Burmistrza Witold Recla 

Spis ludności 
Od 18 do 31 maja na terenie gminy 

Rumia zostanie przeprowadzony mikro- 
spis ludności i mieszkań. e losową 

o których 
udadzą się ankieterzy. Informacje, czy 
jest się umieszczonym na liście można 
uzyskać w Urzędzie Miasta lub pod nu- 
merem telefonu 710-494 
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SPORT SPORT SPORT SPORT 
Goniec Rumski 

Rumia - Hultsfred 
W związku z odbywającymi się 

w dn. 12-15 „Dniami Rumi” w 

zaprzyjaźnionym szwedzkim mie- 

ście Hultsfred udaje się tam liczna 

delegacja z naszego miasta. W jej 

skład wchodzą m.in. sportowcy: 

dwie pary taneczne z klubu „Top- 

Dancer” oraz pięciu tenisistów sto- 

łowych. Sportową część delegacji 

stanowią: pary taneczne: Marek 

Gawczyński - Anna Kuńko i Rado- 

sław Miszkiel - Adrianna Malecha 

oraz grupa tenisowa: Paweł Łoś, 

Andrzej Witkowski, Wiesław Dule- 

pa, Mariusz Stosik, Jarosław Ru- 

nowicz. 

Sukcesy szkolnych piłkarzy 
W Choczewie odbył się rejono- 

wy turniej Igrzysk Młodzieży Szkol- 

nej w piłce nożnej. Rumię reprezen- 

tował mistrz miasta szkół podstawo- 

wych: Szkoła Podstawowa nr 9 oraz 

v-ce mistrz SP 6. Oprócz nich wy- 

startowały: SP Bożepole, SP Gnie- 

wino, SP 4 Reda, SP Choczewo. 

Do finału turnieju zakwalifikowa- 

ły się drużyny SP 9 Rumia i SP Cho- 

czewo. 

Wspaniały sukces odniosła 

„dziewiątka”, która w finale rozgro- 

miła swych przeciwników z Chocze- 

wa, gospodarzy turnieju 5:1. Druga 

drużyna z Rumi reprezentująca SP 6 

zajęła III miejsce. 

se ses 

W Rumi odbył się jeden z półfi- 

nałów Wojewódzkich Igrzysk Mło- 

dzieży Szkolnej w piątkach piłkar- 

skich (Kl.IV-VI). Wystartowały w 

nim najlepsze drużyny z rejonów: 

Gdańsk, Wejherowo, Kartuzy i Ru- 

mia: SP 1 Gdańsk, SP 8 Wejherowo, 

SP 5 Kartuzy, SP 8 Rumia. Stawką 

tego turnieju był udział w finale wo- 

jewódzkim. 

Bardzo dobrze zaprezentowała 

się drużyna ze Szkoły Podstawowej 

nr 8 w Rumi, która wygrała 3:2 z 

drużyną Wejherowa, 5:2 z Gdań- 

skiem oraz zremisowała 2:2 z Kartu- 

zami zajmując I miejsce. Drugie 

miejsce, także premiowane udziałem 

w finale wojewódzkim wywalczyła 

drużyna z SP 8 Wejherowo, która 

oprócz porażki z Rumią pokonała 

1:0 Kartuzy i 5:3 Gdańsk. 

Składamy gratulacje i życzymy 

powodzenia w finale. 

  

Ruch na 
Pod koniec kwietnia zainau- 

gurowano rozgrywki o „Tenisowe 

Grand Prix Wybrzeże Kobiet o Pu- 

char Przewodniczącego Rady Miej- 

skiej Rumi”. Planuje się rozegranie 

12 turniejów na różnych kortach 

Trójmiasta. Pierwszy z nich odbył 

się w dn.29/30/IV na kortach na Wi- 

tominie. Pierwsze miejsce zajęła 

Ewa Kossakowska, która w finale 

pokonała ubiegłoroczną triumfator- 

kę Grand Prix Maję Andrzejewską 

6:1, 7:6. Reprezentantka Rumi Mo- 
nika Szeleźniak przegrała w półfina- 

le z późniejszą triumfatorką turnieju 

- E.Kossakowską. Drugi turniej od- 

będzie się 13 V znów na Witominie 

a trzeci 27 V w Rumi. 

sk se sk 

Rozegrano już trzy pełne kolej- 

ki ligi tenisowej Rumia - Reda - Wej- 
herowo. Na szczególne wyróżnienie 

zasługuje mecz, w którym bardziej 

kortach 
rutynowany, aczkolwiek młodszy 

Szymek Wiśniewski z Rumi pokonał 

po bardzo ładnym meczu Piotrka Ja- 

łowskiego także z Rumi 6:4, 6:1. W 

grupie tej od zwycięstwa do zwycię- 

stwa kroczy Asia Iwaniuk z Redy. W 

grupie najmłodszych dzielnie czoła 

piątce chłopców stawia jedyna 

dziewczynka, Daria Bigus z Rumi. 

W jednej z grup zaawansowanych 

sprawa pierwszego miejsca roz- 

strzygnie się pomiędzy Krzysiem 

Kosem i Maćkiem Nowocińskim 

(obaj z Wejherowa - obaj trenują w 

Rumi). Na wyróżnienie w tej grupie 

zasługuje mecz, w którym po 2,5 
godzinnej walce Monika Szeleźniak 

uległa Ewie Koralewskiej (obie z 

Rumi) 6:4, 4:6, 5:7. Był to udany 

rewanż Ewy za porażkę w ćwierćfi- 
nale I-szego turnieju Grand-Prix na 

Witominie, w którym zdecydowanie 

wygrała Monika 6:1, 6:1. 

K.B.   

SPORT SPORT SPORT 

Cuda i szaleńcy 
29.IV. Orkan Rumia - Zatoka Puck 

0:0 (juniorzy) 

29.IV. MOSiR Sopot - Orkan Ru- 

mia 0:2 (tr. st.) 

30.IV. Orkan Rumia - Champion 

Gdańsk 4:3 (tr. mł.) 

30.IV. Korona Rywałd - Orkan Ru- 

mia 0:0 (seniorzy) 

1.V. Orkan Rumia - Lechia Gdańsk 

0:7 (tr. st.) 

3.V. Orkan Rumia - Victoria Kali- 
ska 2:1 (seniorzy) 

7.V. Stolem Gniewino - Orkan Ru- 
mia 1:0 (seniorzy) 

Najdłuższy weekend ostatnich lat 
był bardzo. pracowity dla piłkarzy. Po- 

wyższe zestawienie ilustruje występy 

poszczególnych drużyn Orkana w tym 

czasie. Nie znalazły się w nim jeszcze 

dwa mecze trampkarzy, których wyni- 

ków w momencie pisania nie znam. 

W tytule wspominam o cudach. 
Krótko mówiąc, to że dochodzi do kolej- 

nych występów drużyn piłkarskich Or- 

kana to właśnie te tytułowe cuda. Zapy- 

tacie Państwo dlaczego. Już odpowia- 

dam. Mimo tego, iż klub powinien do- 

stać na swą działalność dotację z Urzędu 

Miasta, na jego konto od początku roku 

nie wpłynęła żadna złotówka. Żeby była 
jasność należy wyjaśnić, że każdy mecz 

wiąże się z wydatkami. Spójrzmy więc 

na to z tej strony: Orkan Rumia - Zatoka 
Puck, mecz juniorów Z 29.IV, koszt me- 

czu ok.650 tys. starych złotych, z tej 

kwoty ok. 200 tys. należało zapłacić od 

ręki sędziom, reszta to należność dla 

MOSiR-u za wynajęcie boiska (?). 

MOSiR Sopot - Orkan Rumia, mecz 

trampkarzy starszych w Sopocie, koszty 

wyjazdu ok. 350 tys. zł, ten wyjazd fi- 
nansowali sami chłopcy (!), kupili po 

prostu bilety kolejowe. 

Korona Rywałd - Orkan Rumia, 
mecz seniorów w Rywałdzie, koszt wy- 

jazdu ok. 1,8 mln zł, tyle kosztuje prze- 

jazd do Rywałdu koło Starogardu. Wy- 

jazd sfinansowali sami piłkarze jadąc 

prywatnymi samochodami. 

Orkan Rumia - Champion Gdańsk, 

mecz trampkarzy młodszych, koszt me- 

czu ok. 600 tys. zł opłata dla sędziego 

plus wynajęcie boiska. 
Tę wyliczankę mógłbym kontynuo- 

wać ale nie o to chodzi. Generalnie zasa- 

da jest taka. Jeśli któraś z drużyn Orkana 

gra u siebie to trener danej drużyny lub 

księgowa klubu płacą z własnej kieszeni 

sędziom, opłata za wynajęcie obiektu dla 

MOSiR-u jest oczywiście odroczona na 

później. Nieco inaczej jest z wyjazdami. 

W przypadku drużyny seniorów zawod- 

nicy użyczają własnych pojazdów w 

nadziei, że ktoś kiedyś odda im pienią- 

dze za paliwo. Tam gdzie można doje- 
chać SKM bilety kupują zawodnicy, 

jednak w przypadku wyjazdów młodzie- 

ży poza Trójmiasto (Starogard, Kartuzy, 
Kolbudy) konieczne jest wynajęcie au- 

tobusu, na zapłacenie którego zrzucają 

się dzieciaki (50%) i trener (drugie 

50%). Szkoda, że trenerzy nie mają 

własnych autobusów albo dzieci samo- 

chodów, poza tym dzieciaki mogłyby 

jeszcze pracować. Wtedy problem do- 

jazdów i finansowania byłby całkowicie 

rozwiązany. A teraz poważnie, pamię- 

tajmy, że w piłkę grają dzieci z różnych 

rodzin, często biednych (pytanie: skąd 

mają brać pieniądze?). Za wynajęcie au- , 

tobusu płaci się od razu, a kwoty za jeden 

wyjazd oscylują między 1-2 mln za je- 

den wyjazd. Dobrze się składa, że trene- 

rzy i księgowa zatrudnieni w Orkanie 

gdzieś jeszcze pracują i dzięki temu mo- 

gą zamiast miasta utrzymywać klub. Na- 

zywam ich krótko sympatycznymi „sza- 

leńcami”. Oprócz utrzymywania włas- 

nych rodzin dbają o utrzymanie klubu. 

Pisząc o wydatkach, nie wspomnia- 

łem o wszystkich. Wspomniani wyżej 

„szaleńcy” pracują na razie społecznie. 

Od początku roku nie zobaczyli jeszcze 

grosza za swą pracę. Zakup nowego 

sprzętu także musi być odłożony na 

później, a piłki, buty piłkarskie czy stroje 

mają to do siebie, że prędzej czy później 

się zużywają. Sprawa finansowania klu- 

bu jest o tyle czytelna, że odpowiednia 

kwota została przez radnych przyznana 
i znalazła się w budżecie miasta. W ten 

sposób doszliśmy do rozwiązania zagad- 

ki. Wynika z tego, że odpowiedzialnych 

za ten stan rzeczy należy szukać w Urzę- 

dzie Miejskim. Być może zgubił się 

klucz od kasy. A tak poważnie, ciekawe 

czy to niekompetencja, zła wola a może 

jeszcze coś innego. Z góry wiem, że 

„władza mając zawsze rację” wie co robi 

więc i usprawiedliwienie takiego stanu 

rzeczy zawsze znajdzie. Stanu rzeczy 

nienormalnego - chciałoby się dodać. 

Chodziło mi tylko o przedstawienie tych 

„ciekawostek” sympatykom sportu. Na 

„sportowej łączce” naszego miasta 

znaleźć można więcej kwiatków. Sądzę, 

że na łamach „Gońca” będzie jeszcze 

okazja, żeby i o nich kiedyś napisać. 

KiBic 

Piłkarski ranking 

Aktualna klasyfikacja piłkarzy 
„Orkana” w naszym rankingu: 

116 pkt - Dariusz Hebel 

113 pkt - Ryszard Nalepa 
112 pkt - Janusz Bukowski 

111 pkt - Jarosław Sowirko 

102 pkt - Zbigniew Jantowski 
95 pkt - Marek Burchardt 

86 pkt - Jacek Stawiarz, Marek Mie- 

lewczyk 

82 pkt - Krzysztof Czerwiński 

76 pkt - Adam Wańkowicz, Jarosław 

Formella 

66 pkt - Krzysztof Ruth 

59 pkt - Tomasz Runk 

53 pkt - Mirosław Ciskowski



W zastępstwie polityka 

Francuska lekcja 
Francja ma za sobą pierwszą fa- 

zę wyborów prezydenckich. W dru- 

giej tradycyjnie już spotyka się przed- 

stawiciel prawicy, gaullista Jacques 

Chirac z reprezentantem lewicy, so- 

cjalistą Lionelem Jospin. Wydawać by 

się mogło, że wszystko jest normalnie, 

czyli w porządku. Lecz to tylko pozo- 

ry. Trzecie miejsce w pierwszej turze 

wyborów zajął faullista Edouard Bal- 

ladur. Stało się coś, co Polska przera- 

biała już sławetnego 19 września i, 

wydaje się, powtórzy jesienią tego ro- 

ku. Na bratobójczej walce prawicy 

skorzystała zjednoczona lewica. 

Sprawa jest tym bardziej dotkliwa, 

że była szansa wyraźnie pokonać Jospi- 

na, zapewne nie obyłoby się i tak bez 

drugiej rundy ale z pewnością nie wy- 

grałby w pierwszej. Tymczasem Balla- 

dur złamał układ zawarty z Chirakiem - 

„Ja premier ty.prezydent”, przegrał sro- 

motnie wybory, ośmieszył gaullistów i 

w końcu pozbawił się szans na kontynu- 

ację premierostwa. Stracił przy tym 

ogromne, bezpodstawne poparcie Fran- 

cuzów jakim cieszył się w początkach 

pełnienia funkcji premiera, poparcie, 

które być może go przywiodło do zguby, 

gdyż podsyciło nadmierne ambicje. 

Można sobie zadać pytanie czy po- 

dobnego błędu ustrzeżemy się w Polsce. 

Ostatnie sondaże wykazują silną pozy- 

cję Jacka Kuronia. Gdyby przenieść na 
niego „głosy” oddawane przez ankieto- 

wanych na innych polityków spoza obe- 

cnej koalicji SLD-PSL, to Kuroń mógł- 

by liczyć na około połowę głosów wy- 

borców i na sukces juz w pierwszej tu- 

rze. Jeśli uznać to za niemożliwe, to 

należałoby się zastanowić, czy Strzem- 

bosz miałby szansę zajęcia drugiego |. 
miejsca po Kuroniu i wejścia do drugiej a : 

  

DWIE 
Rozprawa rozwodowa. 
- Dlaczego pan chce się rozwieść ze 

swoją żoną? - pyta się sędzia. 
- Dlatego, że ona całymi nocami szwen- 

da się po knajpach. 
- Pije? 
- Nie, ona mnie tam szuka. 

łe 

- Mamdo ciebie ogromny żal... - zwraca 
się pan domu do gosposi. Dlaczego powie- 
działaś mojej żonie, że podczas jej pobytu 
w sanatorium codziennie przychodziłem 
do domu pijany. 

- Ależ proszę pana, to nie tak! Ja po 
prostu powiedziałam, że codziennie na 
śniadanie życzył pan sobie marynowanego 
śledzia. 

      

sesjes 

- Podobno urodziła pani ostatnio córe- 
czkę. Jak to możliwe? Przecież pani mąż 
od trzech lat przebywa za granicą... 

tury. Zapewne tak, lecz musiałby po- | SP ni 

dzielić swój elektorat, a to wymaga nie 

wystawienia innych kandydatów prawi- 

cy, Lecha Wałęsę w to: właczając. W 

przeciwnym razie w drugiej turze wybo- 

rów spotka się Kuroń z Kwaśniewskim. 

Czy o to nam chodzi? 

Amator 

  

Mumia fu starej fotografii 

  

  

stauracji 
Zdzisław 

Senwicki 

Roladka | 
wiejska | 
Składniki: 

Schab 1,75 kg 
Omlet z 10 jaj: jaja, 
masło 10 szt, 0,10 kg 
Włoszczyzna: marchew 0,40 kg 

s "| seler 0,25 kg 
||| pietruszka 0,25 kg por 0,10 kg 
| żelatyna 0,05 kg   białka do klarowania galarety 5 szt. 

liść bobkowy, ziele angielskie, pieprz, 
sól. 

Sposób 

przyrządzenia: 

Schab wyluzować z kości i rozbić 

na cienkie płaty. Płaty zawinąć z om- 

letem i gotować w wywarze z Warzyw 
około 1 godziny. Ostudzoną rola- 

dę wyporcjować i zalać żelatyną. 

           

    

$” 

c. 

Rumskie wkio is who 

     
imię - Krystyna 
nazwisko - Pierożek 

Wiek - 62 lata 
znak zodiaku - Lew 

| zawód - maszynistka, pracu- 
je w Wojewódzkim Zrzesze- 
niu Prywatnego Handlu i 

sm Usług w Gdyni 
pełnione funkcje - była se- 

_  |kretarzem koła Ligi Kobiet w 
s Głogowie 

S rodzina - mąż Kazimierz, 
córka i syn 
samochód - nigdy o nim nie 
marzyła | 
hobby - słuchanie dobrej 
muzyki rozrywkowej, starych 
piosenek 
największy sukces - wycho- 
wała córkę i syna na uczci- 
wych Polaków 
największa porażka - nigdy 
wielkich porażek nie miała 

najbardziej ceniona cecha 
u innych - dotrzymywanie 
słowa, które się komuś dało 
cecha, której u innych nie lubisz - za- 
rozumiałość 
ulubiony polityk - Andrzej Olechowski 
największy autorytet - Papież Jan Pa- 
weł II 
ulubiona potrawa - pierogi z mięsem 
ulubiony aktor - Adam Michnikowski 

Zdjęcie wykonano po przedsta- 

wieniu „Magdalena” wystawionego w 

1939 roku. Spektakl odbył się w lokalu 

Radtkego. 

ulubiony film - „Noce i Dnie” 
ulubione powiedzenie - jeszcze nigdy 
nie było tak, żeby jakoś nie było 
ulubiony redaktor - lubię tych, którzy 

WTN 
KABLI 

EOS a U COO EO or oo aren rates OE 

| | O $ u x Z E T U Fomianin roku to - nie znam takie- 

co się najbardziej podoba w Rumi - 
nowe sklepy i nowe domy : 
kogo chciałaby Pani pozdrowić w tym 
miejscu - wszystkich mieszkańców Ru- 
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